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Zápis z jednání č. 7/2024 

 
 

Datum konání: 12. 02. 2024           

Místo konání:  malá zasedací místnost 

Přítomni:  Pavel Krakovský, DiS., Ing. Jaroslav Vlach, Ing. Michal Selucký, Ing. Miloslav Doležal, 

Mgr. Lukáš Fridrich, Ing. arch. Vladimír Bílý, Ing. arch. Martina Černá, Mgr. Hana Bednaříková 

Omluveni: --- 

Neomluveni: --- 

Hosté:   Roman Pekárek – vedoucí ORM, Ing. arch. David Hoffmann – MA, Kamil Filípek – 

místostarosta, Ing. Petr Valihrach – zastupitel, dopravní inženýr    

Zapisovatelka: Ing. Věra Pekárková 

Ověřovatel: Pavel Krakovský, DiS.   

Čas konání: 17:00 – 18:40 

 

Program jednání: 

1. Role a úkoly městského architekta  

 

Průběh jednání: 

Předseda komise přivítal přítomné a dále předal slovo k diskuzi.     

Arch. Hoffmann dnes zaslal členům návrh úprav smlouvy při jejíž úpravách čerpal z ČKA a jiných měst.  

Ing. Vlach měl výtku k zaslanému návrhu smlouvy – MA by neměl posuzovat podklady pro státní správu 

(určitě ne pro stavební úřad, pro úřad územního plánování ano), ale pouze pro Město Kyjov. Ostatní 

s návrhem J. V. souhlasili.  

Mgr. Bednaříkové, arch. Černé a dalším chybí převážně ve stávající práci MA vize, kam by se mělo 

město ubírat za 10, 20, 30 let a další koncepční a strategické dokumenty.    

 

Na závěr diskuze vzešly doporučení pro radu města: 

1. varianta: 

Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města připravit vypsání výběrového řízení na funkci 

městského architekta. 

Hlasování: 3-5-0 

2. varianta: 

Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města upravit smlouvu městskému architektovi, na 

základě jím předloženého návrhu a úprav v rámci jednání komise, s tím, že v září dojde opět 

k vyhodnocení jeho činnosti.  

Hlasování: 5-3-0 
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Termín dalšího jednání: nebyl stanoven    

 

 

Zapsala: Ing. Věra Pekárková 

 

 

Ověřil: Pavel Krakovský, DiS.   


